
Referat	  fra	  bestyrelsesmøde	  d.	  14	  Juni	  2016	  
	  

	  

Dagsorden	  :	  
	  

Godkendelse	  af	  referat,	  	  	  	  	  

Godkendt	  

	  	  

Aktivitetsliste:	  

Hjemmesiden	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Intet	  at	  bemærke	  

Legepladser	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  Intet	  at	  bemærke	  

Nabohjælp	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   Mangler	  et	  kort	  med	  oversigt	  af	  de	  fire	  stamveje.	  

Økonomi	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	  	   Drøftet	  en	  eventuel	  kontingent-‐stigning	  	  med	  
henblik	  på	  mere	  opsparing	  til	  omlægning	  af	  
fortove	  og	  stisystemet.	  Vi	  får	  lavet	  et	  forslag.	  

Reparation	  af	  veje	  

Vejene	  gennemgås	  for	  eventuel	  reparationer.	  

Gartner	  

Vi	  har	  til	  stadighed	  problemer	  med	  
overholdelsen	  af	  hans	  	  forpligtigelser.	  	  	  

Siden	  sidst	  	  	  

Forespørgsel	  om	  forsikring	  ved	  tilskadekomst	  på	  
veje	  og	  fortove,	  hvilket	  vi	  har.	  

Eventuelt	  

	  

Grundejerforeningens	  40	  år	  markeres	  ikke.	  	  

	  

Næste	  møde	  den	  2.	  august	  hos	  Jan	  Ankersen	  


